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Plats: Digitalt 

Närvarande: Daniel Sjölund, Urban Lindgren, Helen Hanstock, Bernt Åkerlund, Tomas 
Kristoffersson, Lotta Nilsson, Torgny Pettersson och Erica Johansson. 

 

1. Mötets öppnande 
Daniel Sjölund hälsade alla välkomna till dagens möte. Erica Johansson valdes till mötets 
sekreterare och Urban Lindgren att justera dagens protokoll. 

2. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 11 maj gicks igenom. Protokollet lades till handlingarna. 

3. Ekonomi 
JHOF har fått bidrag från SOFT på 48 000 kr samt landstingsbidrag på 2 300 kr. Likviditeten är 
god. 

4. Utbildning 
Roger Ek, ÖOK, har tagit initiativ till en banläggningsutbildning med start i höst. Mötet beslutar 
att JHOF står för kostnaden för deltagarna vid denna utbildning. Erica tar kontakt med Roger 
och förmedlar namn på dem som var intresserade av banläggningsutbildning förra hösten. 

Moa Olsson, Barn- och ungdomsutvecklare på SOFT, har informerat om att planeringen för 
Barntränarutbildningar och Ungdomstränarutbildningar inför hösten är igång. SOFT vill ha 
minst 16 deltagare för att ekonomin ska gå ihop. Mötet diskuterade hur vi ska nå ut med denna 
information till ”rätt” personer. Daniel kontaktar representanter i ÖOK, OK Storsjön och 
Litsbygdens SK till att börja med för att sondera intresset i dessa föreningar. 

Den 15:e juni är det informationsträff (i SOFT:s regi) för arrangörer angående likvärdigt 
tävlande. Daniel vidarebefordrar inbjudan till arrangörer av större tävlingar i länet. Bernt deltar 
i mötet. 

5. Tävlingsprogrammet 
Tävlingsprogrammet: Det blir inget 3-dagars i Årefjällen i juni. Brunflo IF kommer inte att 
arrangera natt-DM i höst. Bernt och Torgny försöker att hitta arrangörer till sprint-DM och 
natt-DM. Bernt arbetar även vidare med tävlingsprogrammet, även för nästa år där det inte 
finns några arrangörer till t ex DM-tävlingar. Mötet beslutar att Bernt ska höra med närliggande 
distrikt om JH kan få ha ultralång-DM tillsammans med någon av dem. 

6. Brobyggarna/Ungdomsverksamhet 
Inget att rapportera. 

7. Info orienteringsförbundet 
Överklagan angående tillståndsärendet när det gäller Vålådalens 3-dagars har skickats in till 
regeringskansliet. Kansliet har i sin tur skickat frågor tillbaka om varför JHOF samt Svenska 
Orienteringsförbundet kan stå bakom överklagan och de har fått svar på dessa frågor. 

Inget nytt att rapportera från SOFT. Däremot har Daniel blivit kontaktad av Jan Näslund (SOFT:s 
styrelse) som vill undersöka hur ser ut i distrikten och hur det lokala förbundet arbetar för att 
öka orienteringsverksamheten. 

8. Rekommendation Corona 
Inget att rapportera. 
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9. JHOF:s vision 

Sammanställningen av visionen är ännu inte klar. Daniel sammanställer inom kort. 

10. Nästa möte 
Nästa möte genomförs 16 augusti kl 18:00. Urban kallar till mötet. 

11. Övriga frågor 
Kommunikation: Tomas har varit i kontakt med Sundsvalls OK (Håkan Stolt) angående deras 
kommunikationsplan. Håkan skulle kunna ge en utbildning om kommunikation under hösten. 
Mötet tycker att det är intressant och att vi gärna vill ha en sådan utbildning tillsammans med 
representanter från klubbar. 

Mötet beslutar att protokoll från styrelsemöten samt övriga handlingar av intresse publiceras 
på JHOF:s hemsida. 

Det finns ett antal mötesprotokoll som inte är påskrivna. Mötet beslutade att dessa protokoll 
skrivs på vid ett fysiskt möte i höst. 

Daniel meddelar att han kommer att kliva av som ordförande och kontaktar valberedningen. 
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